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更改客戶資料 

Change of Customer Information 
 

To: Yuanta Securities (Hong Kong) Company Limited 

致：元大證券（香港）有限公司 
 

Please return your completed form by fax or by e-mail to the fax no. or e-mail address below. Your request will be processed within 2 working days upon our receipt 

of your form. For inquiries, please do not hesitate to contact us at (852) 3555 7878.  請將已填妥的表格透過傳真或電郵遞交至本公司。本公司將在收到此表格

後兩個工作天內處理您的申請。如欲查詢，請致電(852) 3555 7878 與客戶服務部聯絡。 

Fax 傳真：(852) 3555 7889 E-mail 電郵：HK.Services.brk@yuanta.com 
 

I/We hereby notify you of changing the following information: 

本人／吾等謹此通知貴公司更改以下資料： 
 

Correspondence 
Address 

通訊地址 

Please attach a copy of correspondence address proof issued within the last 3 months, such as bank statement or utility bill. 更改通訊地址請

提供最近三個月內之住址證明副本，如銀行月結單或公共機構結單。 

 

Residential 
Address 

住宅地址 

Please attach a copy of residential address proof issued within the last 3 months, such as bank statement or utility bill. 更改住宅地址請提供

最近三個月內之住址證明副本，如銀行月結單或公共機構結單。 

 

Contact Details 

聯絡資料 

Mobile Phone 手提電話 

(           ) 

Residential 住宅 Office 辦事處 Fax 傳真 

Email Address電郵地址* 

* This email address will also be used for sending entitlement and corporate action notice. 

* 此電郵地址將同時用作遞送有關之上市公司股份權益及公司動向通知。 

Statement Service 

結單服務 

Please select delivery method and language 請選擇結單遞送方法及語言 

Combined statement delivery method (Please select one) 

綜合結單遞送方法（請選擇一項） 
□  By Email*  (Please provide email address) 

       電郵*  (請提供電郵地址) 

□  By Mail 

       郵寄 

Combined statement language (Please select one) 

綜合結單語言（請選擇一項） 

□  Traditional Chinese 

       繁體中文 

□  English 

       英文 

 I/We hereby agree to receive the combined daily statement, combined monthly statement and entitlement and corporate action notice in 

electronic form from Yuanta Securities (Hong Kong) Company Limited via email. 

本人／吾等同意通過電郵接收由元大證券（香港）有限公司發出之電子綜合日結單、綜合月結單和股東權益及公司動向通知。 

 Yuanta Securities (Hong Kong) Company Limited shall not be responsible for delays or failure in the transmission, receipt of information 
due to either a breakdown or failure of transmission of communication facilities, or any unreliable medium of communication or any other 

cause or causes beyond our control or anticipation.元大證券（香港）有限公司將不會對因通訊設施發生故障或傳送失靈，或因任何不

可完全倚賴之通訊媒介，或非本公司控制範圍或預測之任何其他原因所造成傳送或收取資訊之延誤負責。 

Settlement 

arrangement 

結算安排 

□  Safe Custody until notice  

信託保管直至另行通知 

 

Bank Account  

銀行戶口 

□  Local Bank  本地銀行 □  Overseas Bank海外銀行     

Bank Name  

銀行名稱 

Bank Account Number  

銀行戶口號碼 

Currency 

貨幣 

SWIFT Code (For Overseas Bank) 

銀行電匯代碼 (海外銀行適用） 

Intermediary Bank (For Overseas Bank) 

中轉銀行名稱 (海外銀行適用） 

Intermediary Bank SWIFT Code(For Overseas Bank) 

中轉銀行電匯代碼(海外銀行適用） 

Corporate 
Communication 

上市公司通訊 

Please select delivery method  請選擇遞送方法 

□  Read the website version of all Corporate Communication of the listed company published on the website of the listed company and / or 

the Hong Kong Stock Exchange (www.hkex.com.hk) instead of printed copies, including the letter and reply slip regarding selection of means 

in receiving Corporate Communication issued by the listed company. 瀏覽上市公司網站及 / 或香港交易所網站刊載的所有網站版本上市

公司通訊，以代替所有印刷本之公司通訊，包括由上市公司發出供股東選擇收取公司通訊版本之函件及回條。 

□  Receive the printed copies of all Corporate Communication of the listed company, including the letter and reply slip regarding selection of 

means in receiving Corporate Communication issued by the listed company. (For English Address Provided Only) 

收取所有印刷本的上市公司通訊，包括由上市公司發出供股東選擇收取公司通訊版本之函件及回條。（只適用於英文地址） 
 

Client Signature(s) 

客戶簽署 
 
 

Please use the signature(s) field with our company 

請用留存本公司之印鑑式樣 

 
Account No. 

戶口號碼 

 

 
 

 

 

Client Name 

客戶名稱  

 
Date 

日期 

day 日 / month 月 / year 年 

 


